
Zápis z jednání komise ŽPD konané dne 10. 6. 2020  
 
 
Přítomni: Tomáš Holeček, Ing. Tomáš Hromádka, Bc. Bedřich Laube, Mgr. Martin Hrubčík, 
Ing. Petr Karel, JUDr. Renata Portlíková, Bc. Jan Poupě,  Mgr. Pavel Morávek – vedoucí OŽP 
(host), Mgr. Bc. Tomáš Svoboda – vedoucí OD (host)  
 

1. Vyhodnocení ZPS -  radní Holeček informoval komisi ohledně vyhodnocení fungování 
ZPS a to po dobu 3 měsíců – míra obsazenosti je 80ti %. Z uvedeného vyplývá, že v 
dohledné době se nepočítá se změnou zón smíšených na modré. 
 

2. Novela silničního zákona (odtahy vraků) – nyní probíhá schvalování novely zákona č. 
13/1997 o pozemních komunikací, která umožní vlastníkům komunikací právo 
odtáhnout nově také vozidla, která nebudou mít déle než půl roku platnou technickou 
prohlídku. V roce 2019 bylo evidováno na území P9 20tis. přestupků.  
 

3. Zpráva o údržbě zeleně – radní Poupě k uvedenému sdělil – park Srdce se bude udržovat 
v méně extenzivní míře, jako luční porost (dle doporučení magistrátu) – seká se pouze 
kolem sport. prvků, laviček; park Flajšnerka ponechán ladem; park Klíčov – 2-3 se seká; 
seče vnitrobloky 9. 4. 2020, 5. 5. 2020 další během června 2020. Jakmile ustanou 
dešťové srážky a teplota překročí 26°C seče se zastavují.  

 
4. Různé:  
p. Hrubčík:  
-    projednána záležitost úklidu Bílinská  
-   podzemní parkoviště v Litoměřické – byla projednána cenová náročnost podzemního 
      parkování 
- světelný bilboard Prosecká x Vysočanská  

  
 
 
 

Další termín komise bude upřesněn e-mailovou komunikací.  
 
 
 
 
 
 
Zapsal dne 10. 6. 2020                  JUDr. Renata Portlíková  
Ing. Fiala, tajemník komise ŽPD                                    předsedkyně komise ŽPD    
 

 

 

 


